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Inleiding/Aanleiding 
In de Gelderlander van 9 mei was te lezen, dat de gemeente Overbetuwe niet van zins was 
bij te dragen in de nieuwbouw van de Hoge Hof in Herveld. Wel zou de gemeente bereid zijn 
om € 7000,-- bij te dragen aan een onderzoek in haalbaarheid. De mogelijke tekorten 
waarvoor bij de gemeente een bijdrage gevraagd wordt zijn te herleiden naar de kosten voor 
het Hofplein (recreatiezaal en keuken). Het is gevoeglijk bekend, dat het Hofplein door veel 
meer mensen dan alleen de bewoners het huidige verzorgingstehuis met 80 plaatsen, dat 
omgebouwd gaat worden naar verpleegtehuis met 50 verpleegplaatsen.
Vragen

1. Is het college doordrongen van de maatschappelijke functie, die het Hofplein in 
Herveld vervuld en ook in de toekomst zal moeten vervullen?

2. Is het college zich er van bewust, dat – zeker nu ouderen langer thuis moeten wonen 
en hun eigen verzorging moeten organiseren – voorzieningen als het Hofplein 
wezenlijk bijdragen aan het geluk van de ouder wordende mens?

3. Is het college bereid om – naast de financiële bijdrage van € 7000,-- in het 
haalbaarheidsonderzoek -  ook actief te participeren in het onderzoek naar een 
vernieuwde, toekomstbestendige welzijnsfunctie in de nieuwe Hoge Hof in 
Herveld/Andelst?

De vernieuwde Hoge Hof gaat na de nieuwbouw de exploitatie zonder gemeentesteun ter 
hand nemen. De initiatiefnemers zijn op grond van voortschrijdende inzichten al doende het 
benodigde bedrag omlaag te krijgen. En zij hebben de bereidheid om op aanvaardbaar korte 
tijd met plannen te komen.

4. Is het college bereid om – indien het onderzoek de haalbaarheid aantoont – in het 
PNL van de komende jaren gelden vrij te maken om het Hofplein mee te financieren?

Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden.
Ondertekening,
Ard op de Weegh, BurgerBelangen Overbetuwe
Elbert Elbers, Partij van de Arbeid
Jackie Versluis, CDA


